

14 OKTOBER 2019

Kepada Tuan-Tuan/Puan-Puan,

JEMPUTAN UNTUK PIHAK BERKEPENTINGAN MEMBUAT KOMEN MERUJUK PENILAIAN UTAMA PENSIJILAN MINYAK SAWIT LESTARI MALAYSIA (MSPO) ATAS KALVI ESTATE, YAYASAN PEMBANGUNAN PENDIDIKAN INDIA, NEGERI PERAK

Salam dari Apave Malaysia!

Kami Apave Malaysia gembira untuk mengalu-alukan anda untuk mengambil bahagian dalam perhimpunan perundingan pihak berkepentingan seperti di atas.

KALVI ESTATE, YAYASAN PEMBANGUNAN PENDIDIKAN INDIA, NEGERI PERAK, Kuala Lumpur, Malaysia, telah memohon kepada Apave Malaysia (Malaysia) Sdn Bhd untuk menjalankan penilaian pensijilan dalam perjanjian dengan piawaian Minyak Sawit Lestari (MSPO) Malaysia. Standard yang akan dikuatkuasakan dalam penilaian adalah seperti di bawah dinyatakan;

- **Siri MS 2530-3: 2013 - Bahagian 3: Prinsip Am untuk Oil Palm Plantations dan Organized Pekebun Kecil - Malaysian minyak Sawit Lestari (MSPO) - program pensijilan**

Seperti yang telah di jadualkan, penilaian persijilan akan dimulakan pada 15 November dan perhimpunan perundingan akan diadakan seperti butiran di bawah:-

Tarikh : 15 November 2019 (Jumaat)

Masa : 11.00 pagi - 12:00 tengahari

Lokasi : Gunung Besout Sungkai, P.O.Box No.2, 35600 Sungkai, Perak.

Maklumat Pemohon			
Syarikat Pemohon	KALVI ESTATE, YAYASAN PEMBANGUNAN PENDIDIKAN INDIA, NEGERI PERAK (menguruskan oleh Koperasi NLFCs Berhad)		
Pegawai Bertanggungjawab	Mr.J. Jeyachandran		
Alamat Syarikat	Level 10, Wisma Tun Sambathan, No. 2, Jalan Sultan Sulaiman, Kuala Lumpur		
Nombor Telefon	+6012 324 2659	Nombor Faks	+603 2274 0826
ID Emel	Jeya49@yahoo.com		

Butiran Syarikat Pemohon

Kalvi Estate dimiliki oleh Yayasan Pembangunan Pendidikan India, Negeri Perak di alamat Gunung Besout Sungkai, P.O.Box No.2, 35600 Sungkai, Perak diuruskan oleh Koperasi NLFCs Berhad yang luasnya sebanyak 806.63 Ha. Buah tandan kelapa sawit di hantar ke kilang kelapa sawit dan pemungut yang terdekat.

Penghasilan FFB and Diunjurkan FFB (MT)				
Unit Operasi	Jumlah Penghasilan (ha)	Alamat	Rujukan GPS	
			Longitude	Latitude
Kalvi Estate	806.63	Gunung Besout Sungkai, P.O.Box No.2, 35600 Sungkai Perak.	101°16'E and 101°19'E	03°52'N and 03°56'N

Perundingan daripada pihak berkepentingan adalah salah satu aktiviti dalam utama dalam proses pensijilan, di mana semua pihak berkepentingan diminta untuk memberi pandangan yang boleh mempengaruhi keputusan samada obligasi MSPO dipatuhi.

Apave Malaysia menjemput kesemua pihak yang berkepentingan untuk menyertai dalam proses rundingan ini kerana anda berdaya menyediakan penglibatan positif kepada keputusan pensijilan.

Kami meminta anda untuk mengemukakan sebarang isu, kedua-dua positif dan negatif, dengan menghantar jawapan bertulis melalui pos, faks atau e-mel ke pejabat Apave Malaysia, kami seperti yang ditunjukkan di bawah.

Bagi panduan anda, anda mungkin boleh mempertimbangkan fakta-fakta yang berikutnya:	
I.	Perlindungan alam sekitar
II.	Pemeliharaan Biodiversiti
III.	Peluang pekerjaan
IV.	Penyediaan perumahan, sanitasi dan pendidikan
V.	Pendekatan syarikat dalam perkembangan masyarakat
VI.	Mengambil bahagian dalam membuat keputusan
VII.	Isu-isu yang lain baik positif atau negatif yang anda fikir relevan kepada penilaian

Sila salurkan komen anda kepada:


Butiran Organisasi		
Pegawai Bertanggungjawab	Pn. Then Mozhi Gunasegeran	
Jawatan	Program Manager	
Alamat	Apave Malaysia Sdn Bhd Suite E603, 6th Floor, East Wing, Wisma Consplant 1, No. 2 Jalan SS16/4, 47500 Subang Jaya, Selangor, Malaysia.	
Nombor Telefon	+603 5031 7669	Nombor Faks
		+03 5621 4980
ID Emel	thenmozhi@apave.com	
Butiran Pasukan Juruaudit :		
Kelayakan Anggota Juruaudit		
Ketua Juruaudit	Muhd Jamalul Arif	
<p>Beliau telah tamat Pengajian Pengurusan Perladangan and Cargo Ukur dari university tempatan. Pengalaman dalam bidang audit sejak 2011 dalam standard RSPO P&C, RSPO SCC, ISCC, GMP B2 & B3, Escas Kebajikan Haiwan dan standard Global Gap. Pengalaman bekerja dalam mengendalikan kajian Q & Q bagi produk pertanian kelapa sawit itu, kacang soya, jagung dan gula. Terlibat dalam penilaian MSPO sejak 2015, mempunyai pengalaman lebih daripada 50 hari audit MSPO pengauditan untuk pelbagai syarikat dan kumpulan pekebun kecil. Beliau telah menduduki latihan ketua juruaudit ISO 9001: 2008 pada tahun 2011, dan pernah dilatih dalam ISO 19011 & keperluan ISO 17021 pada tahun 2014. Beliau juga menjalani/mengikuti latihan MSPO Juruaudit pada 2015 yang dijalankan oleh MPOB. Dalam audit ini beliau akan meliputi aspek sosial, amalan terbaik, Keselamatan dan Undang-undang. Beliau fasih bertutur dan menulis dalam Bahasa Malaysia dan Bahasa Inggeris.</p>		
Juruaudit Sokongan	Surenthiran Panneerselvam	
<p>Beliau memiliki Sarjana dalam bidang Minyak dan Gas Perakaunan dari Universiti Abertay Dundee, Scotland, UK. Berpengalaman dalam bidang audit & pengurusan selama 6 tahun. Sepenuhnya dilatih dalam program pensijilan seperti MSPO, RSPO, ISO9001:2015 dan ISO37001:2016 dan berkecualan sebagai Ketua Juruaudit / Juruaudit untuk MSPO. Dilengkapkan dengan kursus MSPO Audit pada tahun 2017. Boleh fasih bertutur dan menulis dalam Bahasa Malaysia dan Bahasa Inggeris.</p>		

Komen yang diperolehi dalam tempoh 30 hari bermula tarikh dokumen ini akan dipertimbangkan dalam Penilaian ini. Sila berikan butir-butir di bawah Jika ada keperluan untuk kami menghubungi anda untuk tujuan tafsiran dalam perkara-perkara yang dibangkitkan.

Nama	
Alamat	
ID Emel	
Nombor Telefon	
Rumusan Isu - Isu	

Kami menghargai dan mengucapkan terima kasih atas pandangan dan tindak balas anda.

Sekian, Terima kasih.

Yang Ikhlas:	
Nama: THEN MOZHI GUNASEGERAN	Tandatangan: 
Jawatan: Program Manager	Nama Syarikat: Apave Malaysia Sdn Bhd